
 

 
 
 
 

 
Vragen aan het college van Gedeputeerde Staten ex. artikel 44 van het regelement van orde 
inzake: 
 

De staat van de natuur in Zeeland 
 
Middelburg, 21 oktober 2020 
 
 
Aanleiding 
19 oktober 2020 is het EU rapport ‘State of nature in the EU; results from reporting under the 
nature directives 2013-2018’ gepresenteerd. Dit rapport concludeert dat de biodiversiteit in 
Europa blijft afnemen, ondanks inspanningen van de EU lidstaten. De doelen van de ‘EU 
Biodiversity Strategy to 2020’ zijn dan ook niet gehaald. Het behalen van de gestelde doelen 
voor 2030 vragen dan ook om grotere inzet van lidstaten wat betreft het monitoren en 
beheren van natura 2000 gebieden.  
 
Naar aanleiding van de publicatie van dit rapport hebben wij als D66 de volgende vragen 
betreffende de staat van de Zeeuwse natuur. 
 
Vragen 
 

1. Uit het rapport ‘State of nature in the EU; results from reporting under the nature 
directives 2013-2018’ blijkt dat de populatie status van fazanten, steltlopers, meeuwen, 
eenden, zwanen, valken, kieviten, patrijzen, grauwe klauwieren, meerkoeten en 
middelste zaagbekken in de hele EU overwegend slecht is. In hoeverre is dit ook het 
geval in Zeeland, en zijn ''Zeeland specifieke factoren'' hierin van betekenis? 
 

2. In het rapport worden ganzen genoemd als een soort met een slechte populatie status. 
Welke relatie ligt er tussen deze conclusie en het afschieten van ganzen in Zeeland?  
 

3. Uit het rapport blijkt dat ecosystemen langs kustgebieden het meest kwetsbaar zijn 
vanwege bebouwing. Vinden GS dat de Kustvisie genoeg bescherming biedt om verlies 
van kust habitats tegen te gaan? 

 
4. Uit het rapport blijkt dat Nederland laag scoort op het behouden van (sommige) 

habitats en soorten. Is dat ook het geval voor Zeeland?  
 

5. Hoe verloopt de monitoring van deze habitats? Uit de natuurrapportage van 2019 werd 
duidelijk dat de beheerde natuur is uitgesplitst in veel beheerders/organisaties. Is er 
enige uniformiteit in monitoring/beheer?  

 
6. Walvisachtigen zijn volgens het rapport het minst in beeld bij 

beoordelingen/waarnemingen. Geldt dat ook voor walvisachtigen rondom Zeeland?  



 

 
 
 
 
 

7. Uit het rapport blijkt dat de druk vanuit de agrarische sector op de natuur erg groot is. In 
hoeverre herkent GS dit ook in Zeeland? Gaat GS naar aanleiding van dit rapport nog 
nieuwe maatregelen nemen? 

 
8. Wat is de staat van de Zeeuwse Natura 2000 gebieden, hebben ze allemaal duidelijk 

omschreven instandhoudingsdoelstellingen en -maatregelen? Voldoen de Natura 2000 
gebieden aan de eisen gesteld in de wet natuurbescherming?  
 

9. Hoe verloopt de samenwerking tussen beheerders van Natura2000 gebieden in Zeeland 
met de landelijke overheid (zowel binnen Natuurnetwerk Nederland als daarbuiten) en 
het Europees Milieuagentschap? 
 

10. In hoeverre voldoen de Zeeuwse Natura 2000 gebieden aan de eisen die gesteld worden 
in de EU-biodiversiteitsstrategie 2020?  
 

11. Zijn GS op de hoogte van de bijbehorende tijdlijn richting 2030? Gaat GS in dat kader nog 
stappen ondernemen om de doelen 2030 te behalen?  
 

12. In de natuurrapportage van 2019 worden een aantal gebieden genoemd waar 
natuurherstel heeft plaatsgevonden. Worden deze voortgezet? 
 

 
Alvast veel dank voor uw inhoudelijke schriftelijke beantwoording, 
Ton Veraart 
D66 Zeeland 
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